

Federal Ministry of Food and Agriculture

Warning: African Swine Fever!

注意:非洲猪瘟!





The Federal Ministry of Food and Agriculture of the Federal Republic of Germany hereby gives notice that:

Highly contagious African Swine Fever has been spreading through Europe since 2007 and is now a threat for millions of domestic pigs and wild boar. This disease, which is not dangerous for humans, can be transmitted by food.

Germany is free of African Swine Fever. Please help us to prevent the introduction of the disease to Germany:

- ⇒ Do not bring any pigmeat or pigmeat products with you to Germany.
- ⇒ When you are in Germany, please make sure that all leftover food is put in sealed waste containers!

ę.

德意志联邦共和国联邦食品 与农业部告示:

自2007年以来,具有高度 传染性的非洲猪瘟在欧洲蔓 延,并威胁到数百万只家猪 和野猪。食品能够传播这种 对人类无害的疾病。

德国是无非洲猪瘟地区。 请您帮助我们防止非洲猪瘟 传入德国:

- → 请您不要将猪肉和猪肉 制品带到德国来。
- → 您在德国期间,请您 将食物垃圾放入密封 的废物容器中!

